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Efeseni. 1: 7: 
         „ În El avem răscumpărarea, prin Sângele Lui, iertarea păcatelor, după bogăţiile 
harului Său...” 
 
 
Ascultaţi ce a spus despre aceasta, Profetul lui Dumnezeu: 
 

 Singurul lucru pe care voi trebuie să îl faceţi, este să acceptaţi ceea ce El a făcut pentru voi. Aceea 
este totul. Şi voi sunteţi sub Sânge, fiecare dintre voi, sau Dumnezeu ar distruge întregul lucru. Voi încă 
sunteţi sub sânge, atâta timp cât acolo este o Jertfă Sângerând stând acolo pentru păcatele noastre. Şi într-o 
zi când tu vei părăsi lumea aceasta fără ca să accepţi acea jertfă, atunci tu vei sta (vei da socoteală) pentru 
păcatele tale proprii  
(1 Ioan 2: 2). Şi tu eşti deja condamnat, deci tu nu poţi sta în picioare (Ioan 3: 16-18). 
 Dumnezeu a făcut o cale atât de frumoasă. Vedeţi, credinţa vine prin auzire (Rom.10: 17). Se 
predică vindecarea Divină. Crede-o; accept-o. 
 Acum, oricine ştie că fiinţa omenească nu poate să facă aceste lucruri. Este imposibil. Vedeţi? Şi 
trebuie să fie Duhul lui Dumnezeu. Singurul lucru pe care putem noi să îl facem, este să ne rugăm pentru 
bolnavi. Eu nu pot vindeca pe niciunul, pentru că voi deja sunteţi vindecaţi. Dacă cineva vă spune vouă că 
el vă poate vindeca, este greşit. Vedeţi? Dacă cineva vă spune vouă că vă poate salva (mântui), aceea este 
greşit. Voi oricum sunteţi mântuiţi. Vedeţi? Singurul lucru pe care voi trebuie să îl faceţi, este să acceptaţi 
aceasta.Voi acceptaţi ceea ce Isus a făcut pentru voi. El a fost străpuns pentru fărădelegile voastre. Prin 
rănile Lui voi aţi fost vindecaţi. (Isaia 53: 4-5). Voi aţi fost vindecaţi; este deja înfăptuită, la timpul trecut 
(1 Petru 2: 24). 
PERSEVERENTA --  S.PINES.NC  FRIDAY_  62-0608 Par.  E-15   
 

 Observaţi, acest tipar (fecioara neînţeleaptă) motivul pentru care ei au murit afară, ei merg prin 
curăţirea judecăţii necazului cel mare, pentru că ei nu sânt de fapt sub Sânge. Ei pretind că ei sânt, dar de 
fapt ei nu sânt. Cum pot ei să meargă prin o judecată ca să îi purifice pe ei, când spălarea Sângelui lui Isus 
Christos ia orice simptom al păcatului şi orice lucru de la voi (1 Ioan 1: 9). Şi voi sunteţi deja morţi, şi 
viaţa voastră este ascunsă în El prin Dumnezeu şi pecetuită înăuntru acolo prin Duhul Sfânt (Col.3: 1-3); 
pentru ce să fiţi voi judecaţi atunci? Unde vă luaţi voi purificarea? De la ce să fiţi voi puruficaţi când voi 
sunteţi desăvârşiţi în Christos, fără păcat? (Evrei.10: 14). Pentru ce este judecata? Dar este acolo această 
grupă adormită care nu o pot face. 
PRIMA  PECETE --  JEFF.IN  MONDAY_  63-0318 Par.  134-4  {120}   
 

 Israel, în Vechiul Testament, singurul loc unde Dumnezeu a întâlnit pe Israel, a fost sub sângele 
vărsat. Ei veneau din toate părţile, acolo unde mielul era înjunghiat, dar Dumnezeu avea întâlnirea sub 
sângele vărsat. Sub sângele Mielului, este locul de întâlnire a lui Dumnezeu. Acolo este unde El îşi 
întâlneşte poporul Său. Acolo este locul unde El îşi întâlneşte biserica Lui. Acolo este unde El întâlneşte 
nevoile tale, este sub Sânge. Şi în afară de Sânge, acolo nu este nici o iertare, sau auzire, ci numai prin 
Sânge. (Ex.24: 1-8; Evr.9: 15-22). 
BAZELE  PARTASIEI --  LONG.BEACH.CA  TUESDAY_  61-0214 Par.  E-42   
 

 De ce au spus ei că toţi trebuie să vină să se închine la Ierusalim? Pentru că acolo este numai un 
singur loc unde Dumnezeu are părtăşie cu omul; acela este sub sângele jertfei. (Deut.16: 1-8). Acela era 



motivul că ei trebuiau să vină la Ierusalim. Dumnezeu nu se întâlneşte niciodată cu omul altundeva, decât 
sub Sânge. Când tu laşi Sângele jos deoparte, atunci locul tău de întâlnire cu Dumnezeu a fost luat 
laoparte. Dumnezeu a făcut prima Lui decizie în gradina Edenului, aceea că omul I se va închina Lui, 
numai sub Sângele vărsat al jertfei (Gen.3: 21). Şi acela este singurul loc unde Dumnezeu se întâlneşte cu 
omul atunci; şi acela este singurul loc unde El s-a întâlnit cu omul; şi acela este singurul loc unde El se 
întâlneşte cu omul astăzi, este sub Sângele vărsat al Jertfei (Evrei.10: 10-14). 
ACUZATIA --  JEFF.IN  V-3 N-19  SUNDAY_  63-0707 Par.  17-4    
 

 Acum, Israel, când ei au venit în părtăşie cu Dumnezeu, acolo era numai un singur loc de părtăşie 
cu Dumnezeu, şi acela era în cort. În cort era unde jertfa sângerândă urma să fie făcută, tot timpul. 
Dumnezeu niciodată nu a promis să se întâlnească cu oameni altundeva decât sub sângele vărsat. Gândiţi-
vă la aceasta. Eu urmează să las ca acesta să se absoarbă un minut acum. 
 Priviţi. Dumnezeu nu a promis niciodată să se întâlnească cu vre-un om sub meritele lui, sau sub 
cât de bun este el sau cât de bună este ea. El niciodată nu a promis că El îi întâlneşte acolo. Acolo nu este 
nici nici o părtăşie cu Dumnezeu pe meritele tale proprii. Singurul loc de părtăşie este sub sângele vărsat. 
Din Geneza la Apocalipsa, este numai prin sânge, substituientul inocent pentru a acoperi vina, păcătosului 
pocăit: numai sângele. 
 Acum, observaţi, repede. Israel mergea la clădire (la Templu); ei vărsau sânge. Şi în această 
clădire era singurul loc în care Dumnezeu s-ar fi întâlnit şi ar fi avut părtăşie cu credinciosul. In clădire era 
locul unde era sângele vărsat. Mielul murea la altar, zilnic. Sângele ieşea afară, şi norul se vedea deassupra 
cortului. Şi Dumnezeu nu putea să vadă păcatul, şi deci oamenii veneau sub sânge şi avea părtăşie. (2 
Cron.6 - 7). 
PĂRTĂŞIE PRIN RĂSCUMPĂRARE --  JEFF.IN  V-26 N-17  SUNDAY_  55-0403 Par.  203    
 

 Mie nu-mi pasă dacă tu eşti Metodist, Baptist, Prezbiterian, dacă voi puteţi să uitaţi diferenţele 
voastre (Romano Catolic, sau orice eşti tu) şi să veniţi sub Sângele vărsat, Dumnezeu vă va întâlni pe toţi 
acolo. Acolo este unde toţi ne putem întâlni şi avea părtăşie pe acelaşi teren. Dar altfel, El nu se va întâlni 
doar pentru că tu eşti Metodist. El nu se va întâlni pentru că tu eşti Penticostal. El se va întâlni cu tine sub 
o singură condiţie; aceea este sub Sânge, unde păcatele tale au fost mărturisite (1 Ioan 1: 9) şi scoase din 
Prezenţa Lui. Atunci prin Sânge... Şi Sângele este întotdeauna înaintea Lui; şi de aceea, El vă poate vedea 
numai prin acel Sânge vărsat. Şi voi sânteţi albi ca zăpada când voi vă mărturisiţi păcatele voastre, (Isaia 
1: 18), altfel, voi nu sunteţi acolo. Voi nu puteţi avea părtăşie (cu El). 
ACUZATIA --  JEFF.IN  V-3 N-19  SUNDAY_  63-0707 Par.  18-1   
 

 Noi venim la un loc unde noi ne dăm seama că noi ne-am separat. Noi ne-am separat de 
Dumnezeu. Şi noi venim pe baza Sângelui vărsat a lui Isus Christos. Sub acel Sânge, acolo este unde 
Metodişti, Baptişti, Lutherani, Prezbiterieni, Penticostali, se pot toţi întâlni pe teren comun, indiferent de 
tradiţie sau ritual. Ei se pot întâlni acolo sub un lucru comun, şi acela-i sub Sângele lui Isus Christos. 
 Până când biserica nu ajunge înapoi la un loc, şi departe de la ritualurile ei şi înapoi la planul 
original a lui Dumnezeu, unde oamenii sunt născuţi în Împărăţia lui Dumnezeu şi nu în aderarea la 
biserici... Apoi, este timpul ca părtăşia să împărăţească peste tot, şi Duhul Domnului va acoperi pământul 
precum apele acoperă marea, când se ajunge la un loc unde oamenii pot uita diferenţele lor şi pot veni 
împreună în părtăşie sub Sânge. 
 Noi nu putem veni toţi sub tradiţia Baptistă, sau sub tradiţia Prezbiteriană, sau sub tradiţia 
Metodistă, sau sub tradiţia Penticostală. Dar noi toţi putem să ne întâlnim şi să avem părtăşie sub Sângele 
lui Isus Christos, pentru că este planul Original a lui Dumnezeu. Aceea este corect. Amin. Acolo este 
iertare. 
IERTAT --  TUCSON.AZ  MONDAY_  63-1028 Par.  E-46   
 

 Dar acolo este un loc unde noi avem lucruri în comun: sub Sângele lui Isus Christos. Acolo este 
unde noi avem lucruri în comun. Aceea este calea lui Dumnezeu pentru noi, să se întâlnească cu noi, 
oricum. Şi acolo nu este un alt loc care Dumnezeu l-a promis să se întâlnească cu omul: numai sub 
Sângele vărsat. 
CE SA FACEM NOI CU ISUS  --  PHOENIX.AZ  V-22 N-4  SUNDAY_  64-0126 
 



 Acela este motivul că voi nu vedeţi acele lucruri întâmplându-se în biserici; ei mărturisesc că ei 
cred Sângele, dar ei resping chiar planul de a ajunge la Sânge, adică Cuvântul. Vedeţi? Acolo este o 
singură cale prin care Dumnezeu va onora acel Cuvânt. Tu nu vei onora acel Cuvânt, venind să spui, „Eu 
sunt un Romano Catolic; eu cer ca aceasta să fie făcută”. Tu nu o poţi face. Metodist, Baptist, sau 
Penticostal, tu nu o poţi face. Singura cale prin care tu o poţi face, este sub mila lui Dumnezeu, prin Harul 
Lui, este ca tu să vi prin Sângele vărsat a lui Isus Christos; să zici, „Doamne, eu pretind promisiunea”. 
Vedeţi? Şi atunci dacă tu eşti cu adevărat sub acel Sânge, Dumnezeu este obligat faţă de acel Cuvânt. Dar 
mai întâi, tu trebuie să fi sub acel Sânge. O vedeţi voi acum? 
ACUZATIA --  JEFF.IN  V-3 N-19  SUNDAY_  63-0707 Par.  18-2   
 

 Şi singurul fel în care tu poţi fi un Creştin este ca tu să fii născut din nou din Duhul lui Dumnezeu 
(1Pet 1: 22-23). Şi acela este singurul remediu: sub Sângele Domnului Isus. Şi când tu îţi mărturiseşti 
păcatele tale lui Dumnezeu, şi tu obţii iertarea de la Dumnezeu, atunci tu nu mai eşti un păcătos. Acela 
care este născut din Dumnezeu, nu mai păcătuieşte (1Ioan 3: 9). Dacă el păcătuieşte, el nu o face 
intenţionat. Închinătorul odată curăţit, nu mai are conţtiinţa păcatului (Evrei 10: 1-3). De exemplu, în 
Vechiul Testament, sângele taurilor şi al ţapilor doar acopereau păcatul; nu îl luau laoparte. Dar Sângele 
Lui Isus Christos ia laoparte păcatul. Acolo nu mai este nimic de el. (Evrei. 9: 6-14; 10: 11-13). 
SHOW.US.THE.FATHER_  TUCSON.AZ  THURSDAY_  63-0606 Par.  E-8   E-9 
 

 Şi noi am încercat educaţie, noi am încercat conducere dictatorială, noi am încercat psihologie; 
noi am încercat denominaţionalism; noi am încercat orice pentru a împinge pe toată lumea împreună, sau 
să iubim pe toată lumea împreună, şi toate alte lucruri. Acolo nu este un alt loc de părtăşie decât sub Sânge 
încă, singurul loc unde Dumnezeu întâlneşte omul. 
PECETEA A PATRA --   JEFF.IN  THURSDAY_  63-0321 Par.  298-6  {137}   
 

 Şi acum, Satan, eu te provoc prin Sângele lui Isus Christos, acel atotsuficient Sânge, care, prin 
acea Viaţă care a fost în acel Sânge, care este acum în inimile noastre, noi am fost schimbaţi din ceea ce 
noi am fost o dată, în Creştini. Noi am fost o dată îndoielnici, acum sântem credincioşi. Păcatele noastre 
sunt sub Sânge. „Acela care îşi mărturiseşte păcatele, capătăt iertare”. Noi ne-am mărturisit păcatele 
noastre, şi noi avem iertare. Păcatele noastre sunt în marea uitării (Mica 7: 18-19). Noi nu mai putem fi 
acuzaţi de păcat. Noi l-am mărturisit. Noi am îndreptat aceste lucruri. Şi acum, marea prăpastie care a fost 
între noi şi Dumnezeu, a fost dată laoparte. Dumnezeu a pus păcatul în marea uitării. El nu-şi mai poate 
aminti de noi ca fiind păcătoşi (Jeremia. 31: 34). Noi nu mai suntem păcătoşi. Noi suntem fii şi fiice, şi 
acum noi suntem aici pentru eliberarea trupului (Romani 7: 24, 8: 23). Şi pentru că noi suntem credincioşi, 
Cuvântul zice, Cuvântul, Cuvântul pe care ni l-a lăsat Christos, zice, „Aceste semne vor urma pe acei ce 
cred: dacă ei îşi vor pune mâinile peste bolnavi, ei se vor însănătoşa” (Marcu 16: 17-18). Şi aceasta este ce 
noi facem, prin credinţă, în Numele lui Isus Christos. 
SINGURA CALE PEGATITA DE DUMNEZEU -- CHICAGO.IL  V-21 N-2  WEDNESDAY_  63-0731 Par.  253    
 

 Noi Nu venim înpreună să discutăm despre Mesaj. Noi venim împreună să intrăm în Mesaj. Şi 
Mesajul este Christos; El este Cuvântul. Aceea este corect. Noi suntem aici să intrăm în El, să intrăm sub 
El. Da domnule. Aceea este ceea ce noi se presupune să facem. 
 Sângele a fost aplicat la timpul de seară (Exod 12: 7). El nu a fost responsabil pentru persoanele 
din afara locului de sub sânge, nici pentru una, nu contează cine era, El nu era responsabil. Fiecare trebuia 
să vină nu numai el singur, ci întreaga lui familie. Ei erau în siguranţă doar când Însemnul era arătat (Exod 
12: 1-37). 
 Noi nu ne putem simţi în siguranţă până când acest Însemn nu este arătat (Romani 5: 8-10). Aceea 
este corect. Voi trebuie să veniţi sub acest Însemn, Duhul Sfânt a lui Dumnezeu. Şi El Îl arată pe Isus 
Christos, pentru că El vine şi locuieşte în voi. 
ÎNSEMNUL --  SHREVEPORT.LA  V-17 N-6  THURSDAY_  63-1128E Par.  119   
 

 Israel avea poruncă să stea sub acel sânge până când venea comanda (porunca) de plecare. „Nu 
ieşiţi afară de sub acela!” Ei odată fiind sub acel însemn, ei erau pecetuiţi înăuntru acolo. „Nu părăsiţi 
aceea!” Ei stăteau drept acolo până când miezul nopţii a lovit (până la miezul nopţii) şi trompetele au 
sunat. Şi când trompetele au sunat, vechile goarne din corn de berbec fiind sunate, fiecare a pornit afară cu 



proviziile lui, mergând spre ţara promisă. 
 La fel face şi un om sau o femeie care este umplută cu Duhul Sfânt, el este pecetuit deoparte, şi 
ferit de orice rău şi pericol (Efes. 4: 30). Întreaga lui viaţă arată ceea ce este el, oriunde merge el, orice 
lucru face el, cu oricine vorbeşte el. Când el vine în contact cu femeile, când el vine în contact cu asociaţii, 
când el vine în contact cu orice, acel Însemn stă acolo. Amin! Când se ajunge la moarte, „Eu nu mă tem de 
nici un rău, pentru că Tu eşti cu mine”, acel Însemn stă acolo. Când se ajunge la înviere, el va fi acolo, 
pentru că Dumnezeu îl va învia în ziua de apoi. Isus a spus aşa! „Când Eu voi vedea Sângele, Însemnul, eu 
voi trece pe lîngă voi ” (Exod.12: 1-13; 29-39). Oh!!! 
INSEMNUL -- JEFF.IN  V-2 N-19  SUNDAY_  63-0901M Par.  17-5   
 

 Semnul este Însemnul. Este tu şi Christos ca persoane, împreună. Vedeţi? Este Duhul Sfânt, Viaţa 
Lui în voi lucrând Viaţa Lui Însuşi prin voi. Şi este pentru bogaţi, săraci, sau pentru oricine Îl primeşte. 
DISPERARE -- JEFF.IN  V-4 N-1  SUNDAY_  63-0901E Par.  14    
 

M-am gândit, „Oh, Dumnezeul meu, într-o zi acolo va veni o bubuitură din ceruri, şi morţii în 
Christos vor învia mai întâi (1 Tes. 4: 13-18). Acei sfinţi ai Vechiului Testament, înapoi acolo, care 
aşteaptă o bubuitură înainte şi să vină afară de acolo mai întâi şi să meargă în înviere; noi vom fi chiar în 
linie şi mergând spre ceruri, aceste trupuri bătrâne muritoare schimbate şi făcute ca şi trupul Lui de slavă 
(1Cor. 15: 51-54). Ce paradă va fi atunci când vor începe drumul spre ceruri în una din aceste zile, în acel 
timp de răpire care ne stă înainte, oh, cu mândrie vor arăta Sângele lui Isus Christos pe piepturile lor, 
Mesajul lui Dumnezeu în ceasul în care ei au trăit. Aceea este ceasul spre care privim noi înainte, frate. 
RAPIREA --  YUMA.AZ  V-5 N-14  SATURDAY_  65-1204 Par.  178    
 

 Noul Testament este noul legământ, noua viaţă. Arată că Isus a împlinit fiecare cerinţă pentru noi, 
pe care Dumnezeu a cerut-o pentru a ne face înapoi cu adevărat fii şi fiice ale lui Dumnezeu, sub Sângele 
unde nu mai este nici o condamnare Romani 8: 1 ,”De aceea acum nu mai este nici o condamnare pentru 
acei care sunt în (nu acei care o cred), aceia care SUNT în Christos Isus, care nu mai umblă după 
îndemnurile firii, ci după îndemnurile Duhului. Şi Cuvântul Meu este Duh şi Viaţă.” (Ioan. 6: 63). 
INSEMNUL -- JEFF.IN  V-2 N-19  SUNDAY_  63-0901M Par.  43-7    
 

 Dar Dumnezeu va veghea pentru îndiciul Sângelui, Însemnul. Acela este ceea ce ne va duce pe 
noi înăuntru, pentru că nimic nu poate să intre în slavă fără ca să fie sub Sânge. Un indiciu al Sângelui, că 
noi am acceptat ceea ce Dumnezeu a făcut pentru noi, în Christos. Vedeţi, acolo nu este nimic ceea ce noi 
să putem face pentru noi înşine, noi suntem un eşec total. Nu este nici o cale, de fel. Când omul a păcătuit, 
el a trecut prăpastia între el şi Dumnezeu şi a lăsat... Acolo nu mai este vre-o cale înapoi, de fel. Dar 
Dumnezeu, bogat în îndurare (Efes. 2 :4) a acceptat un Înlocuitor. Şi Acel Înlocuitor astăzi pentru noi este 
Isus Christos. Numai şi numai pe Acela Îl va recunoaşte Dumnezeu, Sângele Fiului Său, când se va ajunge 
la timpul acela. (Ioan 1: 29). 
INFLUENTA --  SHREVEPORT.LA  V-17 N-8  SATURDAY_  63-1130B Par.  9    
 

 Acum, de la Adam până acum, omul a încercat propriul său substitut. El a încercat ceea ce a putut 
el mai bine să facă ceva mai bine decât cum a făcut Dumnezeu atunci. Şi aceasta este doar natural în om. 
Omul întotdeauna încearcă să facă (lucrurile) ceva mai bine, ca să facă o cale diferită (altfel). El vrea să 
injecteze ideile lui prorpii în planul lui Dumnezeu. Şi aceasta este motivul că noi stăm în seara aceasta 
separaţi, oamenii Creştini ai lumii, prin bariere, prin bariere denominaţionale. Aceasta este din cauză că 
omul a injectat ideile lui proprii în planul lui Dumnezeu. De la Adam până acum, aşa după cum eu am 
spus, a fost în felul acesta. 
 Adam a exprimat gândirea omenească în grădina Edenului când el şi-a făcut un şorţ din frunze de 
smochin, înaintea lui Dumnezeu (Gen.3: 7) Era ceva ce a făcut el însuşi. Şi de la frunzele de smochin, el a 
încercat cu educaţia, puterea, oraşele, idolii, civilizaţia, denominaţiunile. Şi întotdeauna aceea a rămaş aşa. 
Dar Dumnezeu acceptă supuşii Lui numai sub Sânge. Şi aceasta este totul. 
IERTAT --  TUCSON.AZ  MONDAY_  63-1028 Par.  E-23    
 

Educaţia a eşuat total. Mai multă educaţie ne va îndepărta mai mult unul de calălalt. 
Denominaţiunile au falimentat total. Noi tragem linii şi bariere, şi fiecare încercând să facem acea 



denominaţiune mai mare ca cealaltă, şi aceasta rupe părtăşia. Civilizaţia aproapa că a ajuns la confuzie. 
Oraşele, turnurile, şi orice altceva mai mult, au eşuat toate. Şi planul lui Dumnezeu încă a rămas acelaşi: 
sub Sânge. Acest Sânge trebuie să fie un Sânge afişat (arătat). Înapoi în timp, mai degrabă, timpul lui 
Israel, când Israel a trebuit să omoare mielul şi să pună sângele pe uşiorii uşii şi pe rama de sus, 
Dumnezeu a cerut aceea (Ex.12: 21-28). Şi acel semn trebuia să fie acolo, nu conta ce altă poziţie ar fi 
avut acei oameni de acolo, ar fi arătat că ei erau Israeliţi tăiaţi împrejur. Ei ar fi putut spune, „Noi credem 
fiecare Cuvânt pe care îl spune Jehova”. Dar aceea nu o excludea. Ei trebuiau să arate acel semn. Sângele 
trebuia arătat. Şi acela este felul cum este în seara aceasta. Eu cred că fiecare Creştin trebuie să arate 
Sângele lui Isus Christos care i-a curăţit pe ei de lucrurile lumii, indiferent. 

Acum, în acel timp, însemnul trebuia să fie pus pe uşă. Trebuia să fie acolo, indiferent de cât de 
religioasă era acea casă, cât de religioşi erau oamenii, cât de bine încercau ei să-şi crească copii, cât de 
bine paricipă ei la biserică, sau cât de bine arată ei toate lucrurile care le-a spus Dumnezeu să facă. Totuşi, 
la acea oră târzie (ultim ceas) când aceasta arăta diferenţa dintre viaţă şi moarte, sângele trebuia să fie 
arătat. Şi sângele arăta că un substitul inocent a fost luat în locul închinătorului. Şi chimia sângelui, 
sângele roşu însuşi, era un semn pe uşă, că această casă era în siguranţă sub sânge. Acum, acela era un tip.  
IERTAT --  TUCSON.AZ  MONDAY_  63-1028 Par.  E-25   
 

Noi citim în 1 Corinteni. 12: 13, că „Printr-un singur Duh, noi suntem botezaţi într-un singur 
Trup”, şi acel Trup este o familie, familia lui Dumnezeu. Şi aceea este Casa lui Dumnezeu, şi Casa lui 
Dumnezeu este  Numele lui Isus Christos. „Numele Domnului este un turn puternic; cel neprihănit fuge în 
El şi are siguranţă” (Pov. 18: 10). 

„Eu am ales să pun Numele Meu la uşa casei Mele de închinare (Deut.16: 1-8), pentru ca familia 
Mea să fie adunată acolo înăuntru sub Sânge, ca şi cum au fost în Egipt, oricine a fost în afară a murit. Şi 
acolo înăuntru nu era pâine dospită. (1Cor. 5: 7-8). Acolo nu este nici o amestecătură denominaţională în 
El niciunde. „În casa Mea, copii Mei, născuţi din genele Mele...” Amin. Glorie lui Dumnezeu! Genele 
Mele sânt în ei. Eu am pus Cuvântul Meu în ei. Eu le voi scrie pe tăbliţele inimii lor (Evr. 8: 10) Aceasta 
este Familia Mea, familia trupului lui Isus Christos”.  
LOCUL DE INCHINARE PREGATIT DE DUMNEZEU --  SHP.LA  V-7 N-4  SUNDAY_  65-1128M Par.  227   
 

 Aceea este atunci când va fi complect eliberată, cânt toate lucrurile vin sub Sânge. Când păcatele 
voastre vin sub Sânge, când fumatul tău, când jucatul tău, când furatul tău, minţitul tău, când 
înşelăciuniule tale, când totul este adus sub Sânge, atunci acolo va fi o eliberare totală (Isaia 1: 18; Ioan 1: 
6-9). Dacă tu ai greşit cuiva, du-te şi îndreapt-o. Tu nu o poţi aduce pe aceea sub Sânge, nu va sta. Tu nu o 
poţi aduce. Ceva nu te lasă pe tine să o faci. Când tu însuţi eşti complect, total adus sub Sânge, acolo va fi 
o eliberare totală. Atunic tu vei a vea o libertate pe care nu ai cunoscut-o niciodată mai înainte (Ioan.8: 31-
36), când totul este adus sub sânge, adus în supunere la Împărăţia lui Dumnezeu. Atunci acolo va fi o reală 
eliberare. 
ELIBERARE TOTALA --  JEFF.IN  V-11 N-1  SUNDAY_  59-0712 Par.  86    
 

 Şi aceea este calea cu un adevărat Creştin. Ştiaţi voi că un Creştin real nu are nici un păcat de care 
să poată să fie acuzat? David a zis, „Binecuvântata este acela căruia Dumnezeu nu-i socoteşte nici un 
păcat” (Ps.32: 1-2). Când tu eşti spălat în Sângele Mielului (nu prin credinţă prefăcută, ci cu adevărat 
Sângele Mielului), Dumnezeu nu-ţi socoteşte ţie nici un păcat pe care l-ai făcut, pentru că tu eşti sub 
Sânge şi El nu-l vede (Jerem. 31: 34). Acolo este o jertfă de sânge; singurul lucru unde te poate El vedea, 
este, felul (locul) în care ai fost tu înainte de întemeierea lumii când El ţi-a pus numele tău în Cartea Vieţii 
Mielului. (Apoc.13: 8) Aceea este la ceea ce se uită El, pentru că voi sunteţi răscumpăraţi din tot ceea ce a 
fost făcut vreodată. Acolo nu este nici un obicei rău ce locuieşte în tine, pentru că Sângele Mielului a făcut 
aceasta; şi Dumnezeu nu poate pune asupra ta nici un păcat (2Cor. 5: 18-19) după ce voi aveţi o jertfă 
(ofertă) pentru păcat fiind aşezată acolo aşteptând după voi (Apoc. 5: 6-7; 1 Ioan 2: 2).  
 „Ei bine,” veţi spune voi, „aceea îmi dă mie destul loc acolo atunci, Frate branham; eu pot să fac 
tot ceea ce vreau”. Eu întotdeauna am făcut-o, întotdeauna. Dar când un om poate vedea cu adevărat ceea 
ce Isus a făcut pentru el, şi se întoarce şi face ceva contrar cu El, aceea arată că el niciodată nu L-a primit 
pe Christos. 



PE ARIPILE UNUI PORUMBEL -- SHP.LA  V-7 N-5  SUNDAY_  65-1128E Par.  50   
 
 Oh, Dumnezeule, în ce oră oribilă trăim noi acum. Oh, vino, Doamne Isuse, vino. Vino Doamne, 
curăţeşte-ne prin Sânge. Ia toată murdăria şi viclenia departe de la noi. Lasă-ne să trăim, Doamne. Lasă-ne 
să trăim sub Sânge, constant, înaintea Ta. Este dorinţa inimii noastre, şi cererea noastră sinceră. 
EDENUL SATANEI --_  JEFF.IN  V-2 N-20  SUNDAY_  65-0829 Par.  27-3   
 

 
 
 
 


